
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 10. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 146
Forslag til lov om ændring af lov om Forsvarets Efterretningstjeneste (FE) og
toldloven. (FE’s adgang til oplysninger om flypassagerer og ændring af FE’s
forpligtelse til sletning af oplysninger).
Af forsvarsministeren (Claus Hjort Frederiksen)

Spørgsmål 4
Har ministeren overvejet, om man kunne etablere en ordning, hvor FE skal
bede SKAT om konkrete oplysninger frem for, at oplysningerne masseudleve-
res uden en dommerkendelse? I så fald bedes uddybet, hvorfor en sådan ord-
ning ikke er blevet valgt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Gade (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Gade@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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